
Sindikat Instituta "Jožef Stefan" 

L J U B L J A N A 

Z A P I S N I K  št. 3/17 

seje Izvršilnega odbora sindikata SVIZ/IJS z dne 9. 2. 2017, ob 15.00, ki je potekala v sejni sobi IJS. 
  
Prisotni: C. Filipič, M. Gams, M. Koželj, G. Kramberger, M. Štraus, I. Zajc. 
  
Odsotnost zaradi službenih obveznosti, dopusta ali bolniške odsotnosti so opravičili: R. Bevc, 
K. Ernestl, I. Falnoga, A. Fekonja, Z. Jernejc, T. Martun, R. Pergarec, J. Pungerčar, T. Ručigaj, 
G. Tavčar. 
  
Na sejo sta bila vabljena tudi B. Črnič in B. Žefran, slednji je svojo odsotnost opravičil. 
  
1.       Potrditev točk dnevnega reda in zapisnika zadnje seje 

  
Potrdili smo točke dnevnega reda, pregledali in potrdili zapisnik št. 2/17, seje IO SVIZ/IJS z dne 
25. 1. 2017. Člani, ki se seje niso udeležili, se bodo o zapisniku izjasnili po e-pošti. 
  
2.       Tekoče zadeve 

  
a)      M. Gams je ponovno izpostavil nezadovoljstvo pri mlajših sodelavcih glede počasnih 
napredovanj mladih strokovnjakov v višje znanstvene nazive, saj ko dosežejo zahtevane pogoje, 
morajo za napredovanje vložiti prošnjo dvakrat, četudi dosegajo rezultate, po katerih bi lahko 
napredovali takoj in je bila taka praksa vedno samo za najvišje nazive. Članom IO SVIZ/IJS se zdi 
tako ravnanje nedopustno, saj imamo po statistiki že tako ali tako slabša vertikalna in 
horizontalna napredovanja kot drugje v javnem sektorju. 
  
Sklep 1: Sindikat zahteva, da se kandidatom, ki dosegajo pogoje in kriterije za izvolitev v višji 
znanstveni naziv, to omogoči takoj. 
  
Sklep 2: Znanstveni svet IJS pozivamo, da se kandidatom ob izpolnitvi pogojev za imenovanje v 
višji znanstveni naziv to dosledno upošteva in izvrši z morebitno izjemo za najvišje nazive. 
  
b)      Prisotni na seji so ponovno izrazili zadovoljstvo ob sprejetju »Sklepa o ustanovitvi Komisije 
za pregled napredovanj na IJS«, ki ga je podpisal direktor. Želeli bi, da se komisija sestane čim prej 
in prične z delom. 
  
c)       Naši zaposleni nas še vedno sprašujejo, kako bo ravnalo vodstvo IJS zaradi vračil preveč 
izplačanih plač. Kljub temu, da predvidevamo, da naše vodstvo čaka celovita navodila Ministrstva 
za javno upravo glede vračila preveč izplačanih plač, bomo vodstvo IJS pozvali, naj ukrepa skladno 
z odločitvijo Vrhovnega sodišča v primeru sodbe, ki se nanaša na preveč izplačane plače. 
M. Gams meni in opozarja, da bi se lahko izognili vračanju preveč plačanega, če bi vodstvo 
upoštevalo tedanje mnenje sindikata. 
  



Sklep 3: Vodstvo IJS bomo pozvali, da nam odgovorijo na naš dopis z dne 12. 1. 2017 v zadevi 
»Vračanje preveč izplačanih plač«. 
  
č)       M. Koželj je poročal, da je sestanek z Dulcis Gourmet obrodil sadove in se je ponudnik hrane 
zelo približal željam in potrebam zaposlenih na Reaktorju. Zaposleni bi še vedno želeli kakšne 
izboljšave, vendar bi si za sedaj želeli, da ponudba hrane ostane na takem nivoju, kot ga imajo 
sedaj. 
  
3.       Nadzorni odbor – nadomestni član 

  
Tako kot smo na seji 25. 1. 2017 predlagali, smo prejeli privolitev Roka Ponikvarja, da je 
pripravljen nadomestiti članico Nadzornega odbora SVIZ/IJS M. Peček zaradi njene daljše 
odsotnosti. R. Ponikvar je v preteklosti že opravljal funkcijo člana NO SVIZ/IJS. 

4.       Razno 

  
a)      Prejeli smo predlog članice, da ažuriramo spletno stran, kar bomo tudi storili. 
  
b)      Celoletna prenosljiva vstopnica za plavalni del Atlantisa »Termalni tempelj« stane 920,00 
EUR. V kolikor bodo sredstva dopuščala, se bomo za nakup dodatnih vstopnic odločali na 
skupščini SVIZ/IJS. 
  
Seja je bila končana ob 15.50. 
  
Sejo je vodila: M. Štraus                                                       Zapisnik pripravila:    Metka 
Štraus                                                                                                  Zapisnik pregledal:     Jože 
Pungerčar 

  
Ljubljana, 16. 2. 2017 

  
  
Poslano:          - članom IO SVIZ/IJS 

                        - članom NO SVIZ/IJS 

                        - vodstvu IJS 

  
 


